
Ronald Portier vertegenwoordigde ons in de raad en vooral in de commissie Fysiek 
Leefomgeving. Vanaf 10 november is Jack ’t Lam burgerraadslid en hij richt zich op de 
onderwerpen van de commissie Bestuur & Middelen. 
 
Begin 2020 zijn fractie en bestuur gestart met maandelijkse fractiespreekuren in de 
wijken. De eerste avond in Crabbehof, waarvoor we uitnodigingen in de wijk 
bezorgden en een advertentie plaatsten, werd door enkele bewoners bezocht. Aan het 
enthousiasme om hiermee door te gaan werd door Corona een plotseling eind 
gemaakt. 
 
Eind 2020 is gebruik gemaakt van een aanbod van RTV Dordrecht voor een tweetal TV 
en radiospotjes. 

Een overzicht van onderwerpen die in 2020 speelden: 

De bouw van 720 woningen in de Middenzone (gebied tussen Ziekenhuis en 
Sportboulevard) en met name dan de parkeervoorziening (minder ruimte dan 
nodig was op grond van de berekeningen) en de forse verhoging van de 
parkeertarieven voor het personeel en de gebruikers van het ziekenhuis en de 
Sportboulevard heeft veel aandacht gekregen vanuit de SP. We deden dit samen 
met de VSP.   
In de raad kregen we hier onvoldoende steun voor. Gevolg: het ziekenhuis is in 
beroep gegaan en wij zijn uiteraard heel erg benieuwd wat de Raad van State 
ervan vindt 
De gemeenteraad heeft een nieuw afvalstoffenplan vastgesteld. SP diende samen 
met de VSP voorstellen in tegen het moeten betalen voor het ophalen van grof 
afval (€ 20 per keer en dan maximaal 1 m3) en tegen het op termijn invoeren van 
een tarief per kg aangeboden restafval (diftar). Alleen de PVV steunde ons 
voorstel. De gevolgen zullen zichtbaar worden in nog meer zwerfafval. 
Nog steeds wordt er in Dordrecht gekozen voor de bouw van dure woningen met 
als gevolg dat mensen die op zoek zijn naar een sociale huurwoning of een 
goedkopere koopwoning jaren moeten wachten. Opvallend is dat hierbij de PvdA 
ons niet steunt en kiest voor dure woningen. 
Bij de plannen om de miljoenen, die de gemeente aan de verkoop van de Eneco-
aandelen verdiende, in te zetten stelde de SP samen met de VSP voor ook plannen 
te maken voor extra huurwoningen voor jongeren, ouderen en studenten en voor 
het ondersteunen van woningcorporaties voor het verduurzamen van hun 
woningbezit, zodat ook huurders kunnen profiteren. Deze keer alleen steun van 
GroenLinks. De PvdA liet ons weer in de steek. 
Bij de verkoop van het historische pand de Berckepoort stelde de SP voor om een 
burgerinitiatief te steunen. Alleen GroenLinks, Gewoon Dordt en fractie Jager 
steunde de SP. Voor als we het pand toch verkopen vroeg de SP een anti-
speculatiebeding op te nemen. Hiervoor was alleen steun van GroenLinks en fractie 
Jager en bewees de raad in grote meerderheid er vooral voor de vastgoedmarkt en 
projectontwikkelaars te zijn. 
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Er lopen volgens de media bij de gemeente en de regio 50 communicatie-
medewerkers rond. Of dat echt zo is, weten we niet, want ook na herhaald vragen, 
heeft het college nog geen inzicht gegeven. Zelfs de rekenkamer kon het aantal en 
de kosten niet achterhalen. Ook dit is voor de SP een onderwerp om flink op te 
besparen. 
Op termijn komt de gemeente inmiddels € 12 miljoen tekort. Het nadenken over 
hoe dit moet worden opgelost is door het college een jaar opgeschoven en komt 
pas na de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 aan de orde. De SP heeft al 
oplossingen aangedragen, maar vooralsnog is daarvoor geen steun, bijvoorbeeld 
een andere aanpak voor heffing OZB bij bedrijfspanden. Niet de gebruikers, maar 
alleen de eigenaren (vastgoedmarkt) belasten door hen ook het tarief voor de 
gebruikers te laten betalen. Daarmee gaat bij leegstand geen opbrengst verloren 
(voor de Corona al € 750.000 per jaar).  
Waar de OZB van woningen vergeleken wordt met het landelijke gemiddelde doet 
de gemeente dit niet bij bedrijven en betalen zij in Dordrecht aanzienlijk minder 
dan het landelijk gemiddelde. 
Bij de regio Drechtsteden moest flink worden bezuinigd op “sociaal”. Althans dat 
wilden vooral de andere gemeenten. De Dordtse raad heeft zich daar in 
meerderheid flink tegen verzet en lokaal oplossingen gezocht voor waar er toch 
bezuinigd werd. In elk geval heeft dit de discussie over het voortbestaan van dit 
regionale monster flink onder druk gezet.  
De SP heeft altijd op het standpunt gestaan dat de gemeenten zelf de regels 
bepalen en dat we alleen samenwerken op de uitvoering als dat efficiënter is. Per 
2022 lijkt het zover te zijn en is ook het voornemen van PvdA en D66 om te komen 
tot één Drechtstad van de baan. Wel “eisen” de andere gemeenten dat er voor de 
uitvoering een aparte regeling moet komen voor de Sociale Dienst. 
Nadat de raad de plannen van dagrecreatie in de Nieuwe Dordtse Biesbosch had 
afgeblazen, bleek het college gewoon te zijn doorgegaan en hadden zij ook nog 
eens verzuimd de omwonenden te informeren. Opvallend dat BVD, groot geworden 
door het niet willen bouwen in de polders, nu voorstander is van recreatieve 
bebouwing. De SP heeft zich vooral ingezet om het overleg met de bewoners weer 
op gang te brengen.  
Bij de Viersprong, waar een zwemplas weer in goede staat gebracht moet worden 
voor bewoners van met name de wijk Sterrenburg, laat de gemeente zich 
afschepen door Staatsbosbeheer. Hier pleit de SP voor meer initiatief vanuit het 
college. 
Het voorstel van SP, VSP, PVV en fractie Jager voor een onderzoek naar buurt-
zorghuizen is unaniem door de raad aangenomen. 
Een voorstel van de SP om in maart 2021 niet minder maar meer stembureaus te 
hebben in Dordrecht kon na een toezegging door de burgemeester worden 
ingetrokken. We hebben het onderwerp, een initiatief van de SP in de 2e kamer, 
daarmee in elk geval ook lokaal op de kaart gezet. 
Een voorstel om aan woningcorporaties te vragen terughoudend te zijn met 
huurverhogingen in 2021 en belemmeringen bij doorstroming tussen corporatie-2
woningen weg te nemen, kreeg onvoldoende steun, mede omdat PvdA en 
GroenLinks tegen stemden. 
Bij de bespreking over de regionale energieplannen heeft de SP ervoor gepleit om 
met realistische plannen te komen voor het aardgasvrij maken van woningen. 
Onvoldoende steun hiervoor in de raad. Hier is het dan weer opvallend dat 
GroenLinks ons niet steunde. 
In een uitzending van het TV Programma De Monitor was te zien wat de gevolgen 
waren, toen de SDD ontkende gegevens te hebben ontvangen van een cliënt.  
Ook het niet goed archiveren van stukken blijkt in Dordrecht al enkele jaren het 
geval te zijn. Over beide zaken lopen nog vragen vanuit de SP.
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